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Peter Brandt 
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MØDE DATO 

27.oktober 2020 
 

STED 

Høng Skole 

 
INDHOLDSFORTEGNELSE 

Skolebestyrelsesmøde 

 

 

Referat fra skolebestyrelsesmøde tirsdag d. 27. Oktober kl. 19-21 

 

Deltagere: Bo Christiansen, Kristoffer Wellejus, Brian Hyldig, Bettina Mortensen, Katrine 

Hulebæk Larsen, Gitte Kallehauge, Thomas Olsbro, Allan Mortensen, Louise Røngaard, Peter 

Brandt, Pernille Kjellberg, elevrådet.  

 

 

Hvornår Hvem Hvordan Hvad 

19.00 – 19.05 Alle B Godkendelse af dagsorden 

Godkendt 

19.05-19.30 Alle I Korte meddelelser 
 Elevråd 

Har holdt elevrådsdag. Elevrådet ønsker at få 

mobilerne i pauserne. 

 

 Pæd. Råd/skolemøder 

Ingen møder 

 

 Medudvalg 

Der har været møde i AMR-grupperne for at 

udarbejde APV i forbindelse med corona. 

 

 Formanden 

Bo og Gitte var med til elevrådets temadag til 

fælles drøftelse, bl.a. om mobiler og om madsalg 

på ny og gl. side.  
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Bo og Kristoffer har været til syd-møde på Løve 

Skole. Her blev drøftet mulighed for byggeri af 

svømmehal – i forbindelse med 

svømmeundervisning. KIK-kurser ønskes lagt i 

syd. Hvordan skal det finansieres?  

Bo deltager i arbejdet med den nye skolestrategi. 

Bo opfordrer til, at personalet udfylder 

spørgeskema fra VIVES.   

Skole og Forældres årsmøde er aflyst – men med 

generalforsamling online.  

Bo og Charlotta er blevet interviewet til TV2-Øst i 

forbindelse med rengøring. 

 

 Ledelsen  

Der er startet talenthold i samarbejde med Høng 

Gymnasium i dansk, engelsk og naturgeografi.  

Godt samarbejde i elevrådet. 

Høng Skole er tæt på at komme ud af UVMs 

tilsyn. Karaktererne til sommer bliver afgørende. 

Samarbejde med Café Liv om salg af sandwich 

mv. i kantinen. 

Møde med nye forældre til kommende 0.ab. Ca. 

30 deltog. Der var god stemning. Tak til Bettina 

for deltagelse. 

Elevdrevne samtaler afvikles ved skole-hjem-

samtalerne. De forskellige indsatser evalueres. 

Drøftelse af de første oplevelser med det.  

Pressemeddelelse vedr. samarbejdet med 

folkebiblioteket. 

Peter fortalte om de nye corona-restriktioner.  

 

19.30-19.55 PT I/D Tilsyn SFO 

- Status pt.  

- Økonomi, udvikling i antal børn.  

- Drøftelse af mulige udviklinger i SFO´en  

 

Peter fremlagde økonomi for SFO.  

Der er ca. 110 børn tilknyttet SFO. Økonomien er afhængig af, 

hvor mange brugere, der er tilknyttet.  

SFO forventes at komme ud med underskud på ca. 50.000,-. 

SFO er blevet reduceret med 2 medarbejdere i det seneste år.  

 

SB ønsker analog opgørelse af brug og indmeldelse af SFO-

børn til næste møde, samt en uddybning af økonomien 

(herunder refusioner). 

 

Ros vedr. nye ugeplaner og adgang til legepladsen. Der er sket 

positive ting i tilbuddet.  
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Der arbejdes med muligheder for fastholdelse af SFO2-børn i 

SFO.  

 

Det foreslås, at SB laver forslag til ”kort” morgenpasning til 

politikkerne. Drøftelse af mulighederne – og det sendes med, 

når der er en relevant høring.  

 

Spørgsmål til, om Ladebørnene i 2.x følges fra skolen til 

SFO2. Peter vender tilbage. 

 

19.55-20.15 Bo D/B Hvad skal en kostpolitik indeholde og nedsættelse af kost- og 

sundhedsudvalg 

Der er blevet drøftet en mulig kostpolitik på forældremøder og 

i elevrådet.  

Forældrene giver udtryk for, at de ikke ønsker, at det bliver for 

stramt.  

Det skal heller ikke være for bøvlet for personalet at 

håndhæve.  

Det foreslås, at der laves en kostpolitik i forhold til salg af mad 

og drikkevarer på skolen.  

Elevrådet ønsker også, at der bliver et madudsalg på gl. side.  

Bettina skriver udkast og sender rundt. 

Drøftelse af betalingsmuligheder på skolen.  

 

20.15 -20.30 Elevråd

et 
D/B  Punkt fra elevrådet om justering af mobilpolitikken under 

COVID19 

Elevrådet har udarbejdet forslag til, at eleverne får ret til at 

have deres telefoner i frikvartererne under corona.  

Skolebestyrelsen sender forslaget til personalet til drøftelse. I 

forlængelse igangsættes forsøg med det.  

Elevrådet sender forslaget elektronisk til Peter.  

 

20.45-20.55 PT/Bria

n, 

Bettina 

I/D Trafik og kys og kør  

Der har været Kys og Kør i dag ved Brian, Gitte og Kathrine. 

Der var en del u-vendinger ved lægehuset. Der var mange 

knallerter – både med og uden hjelm og flere på knallerterne. 

Det foreslås, at landbetjenten kommer og kigger på 

knallerterne.   

Der er forvirring vedr. de to fodgængerfelter. Peter orienterede 

om trafikproblemet på Odinsvej i forbindelse med byggeriet 

hen over skolestien. Vi bruger det ”hvide” fodgængerfelt igen, 

så vi også kan følge elever over T-krydset.  

Næste gang, der skal være Kys og Kør, foreslås det, at elever 

deltager.  

Rambøll er i gang med en trafikanalyse ved skolen.  
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Forslag om mere lys ved fodgængerfeltet og byggeriet. Brian 

tager det med til bygherren.  

20.55-21.00 Alle  I Evt. og oprydning  

 

Orientering om personalesag. 

 

  


